
  
 
 
 
 
 
de voorzitter van de Raad 
 
VRAGEN RAADSLID / FRACTIE:  Ernst Jonker / GroenLInks  
 
ONDERWERP:  Aardgasloze woningbouw 
 
TOELICHTING 
De klimaatkwestie is urgent, om ‘Parijs’ te halen zal er veel moeten gebeuren. Een kansrijke 
sector daarbij is de woningbouw, zeker de nieuwbouw. Het uitgangspunt hoort daarbij ge-
woon ‘Nul op de meter’ te zijn. Tegelijkertijd moet de bestaande woningvoorraad worden 
aangepakt. Vanuit het SER energie-akkoord zijn er weer nieuwe taakstellingen. Zelfs ver-
plichting wordt overwogen! Er is nog veel inzet en overtuigingskracht nodig om ‘meters te 
maken richting Parijs’. 

En die overtuigingskracht ontbreekt als de nieuwbouw nog gewoon op aardgas wordt aange-
sloten. Waarom zou een burger moeite en kosten moeten investeren als de gemeente nog 
steeds nieuwbouw op het gas aansluit?  

Onze GroenLinks fractie was onaangenaam verrast door de uitkomsten van een onderzoek 
van Natuur & Milieu, (https://www.natuurenmilieu.nl/wp-content/uploads/2017/05/NM-rapport-
onderzoek-aardgasloze-nieuwbouw-20170512.pdf) waaruit bleek dat 64 % van de nieuw-
bouw nog de achterhaalde gasaansluiting krijgt.  

Nu weten we uit het activiteitenprogramma Klimaat en Duurzaamheid (20-4-2017), dat we 
als gemeente Terneuzen de ambitie hebben om alle particuliere woningen in 2045 energie-
neutraal te laten zijn. Wat effectief ook betekent dat er geen gasaansluitingen meer nodig 
zijn, maar de vraag daarbij is natuurlijk hoe halen deze kwantitatieve doelstelling? Redenen 
genoeg voor de GroenLinksfractie om u de volgende vragen voor te leggen. 

 
Vragen (art. 39 RvO) 
 

 
Antwoorden van Burgemeester en Wethouders 

1 Heeft het College van Burgemeester 
en wethouders kennis genomen van 
dit rapport? 
 

1  

2 Hoe staat het met de kwantitatieve 
plannen om 2045 alle particuliere wo-
ningen gasvrij te laten zijn in onze 
gemeente? 
 

2  

3 Welke inzet gaat het College op zich 
nemen om nu reeds aan het halen 
van de doelstelling te gaan werken? 
 

3  

4 Hoe verhouden de beleidsvoorne-
mens van uw College zich met de 
afspraken in het in febr. 2017 onder-
tekende Zeeuws Energie Akkoord? 
 

4  

Kenmerk:   
Afdeling:  
Portefeuillehouder:  

  

Vraag (art. 39 Reglement van Orde) 
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Vragen (art. 39 RvO) 
 

 
Antwoorden van Burgemeester en Wethouders 

5 Is er een reden dat onze gemeente de 
Green Deal met EZ en Enduris niet 
ondertekende? En zo ja, welke reden 
is dat? 
 

5  

  
Datum vragen: 30-5-2017 
 
 
 
Namens deze(n) 
 
 
 
 
 
Raadsgriffier gemeente Terneuzen 

  
Datum antwoorden:  
 
Verzonden:  
 
Burgemeester en Wethouders van Terneuzen, 
 
secretaris, burgemeester, 
 
 
 
F.M.L. Lauret RA  J.A.H. Lonink 

 


